
PROTOKOL Nr VIII/2011

z obrad VIII SESJI RADY GMINY KOLBIEL

z dnia 30 maja 2011 r.

Otwarcia obrad VIII Sesji Rady Gminy Kotbiel dokonal o godzinie 16
Przewodnicza_cy Rady Pan Waldemar Kloch. Stwierdzil na podstawie listy obecnosci, ze w
sesji uczestniczy 12 Radnych na stan og61em 15-tu, stanowi to kworum przy kt6rym Rada
moze obradowac i podejmowac prawomocne uchwaly.

W Sesji uczestniczyli ponadto:

- W6jt Gminy - Pan Adam Budyta,
- Zast^pca W6jta Gminy - Pani Ewa Mazek,
- Skarbnik Gminy - Pani Hanna Michalska,
- Radca Prawny - Pan Adam Dujczynski,
oraz mieszkaricy.

Przewodniczacy powital przybylych i przedstawil proponowany porza^dek obrad.

Proponowany porzgdek obrad

1. Otwarcie obrad.
2. Przyj^cie porzajiku obrad.
3. Przyj$cie protokolu z obrad VII Sesji Rady Gminy Kotbiel
4. Podj$cie uchwa} w sprawie:

- zmian w budzecie na rok 2011;
- zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy KolbieI na Iata 2011-2017;
- zaciajmi$cia pozyczki diugoterminowej z Wojew6dzkiego Funduszu
Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie;

- w sprawie wyrazenia zgody na zbycie w formie przetargowej nieruchomosci gruntowej
nr 82 o pow. 2800 m^ polozonej w miejscowosci WIadzin, stanowiq,cej wlasnosc
Gminy Koibiel;

- w sprawie wyrazenia zgody na zbycie w formie przetargowej nieruchomosci gruntowej
nr 77 o pow. 1.6800 m polozonej w miejscowosci Wfadzin, stanowia^cej wlasnosc
Gminy Kolbiel;

- w sprawie wyrazenia zgody na zbycie w formie przetargowej nieruchomosci
gruntowej nr 406/20 o pow. 803 m^ polozonej w miejscowosci Kolbiel,
stanowia_cej wlasnosc Gminy Kolbiel;

- zmianyuchwaly NrVI/28/2011 RadyGminyKolbielzdnia31 marca2011 r.
w sprawie: uchwaIenia Programu wsp61pracy Gminy KolbieI z organizacjami
Pozarzajdowymi oraz podmiotami prowadza_cymi dzialaInosc pozytku publicznego
na2011 r;

- zmiany uchwaly Nr VI/29/2011 Rady Gminy KolbieI z dnia31 marca 2011 r.
w sprawie: ustalenia wysokosci oplat za swiadczenia udzielane
przez Gminne PrzedszkoIe w Kolbieli.

5. Zapytania, interpelacje, wolne wnioski.
6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
7. Zakonczenie obrad.



Przewodniczacy zapytal czy saJakies uwagi lub wnioski do proponowanego porzajdku obrad.
Uwag ani wniosk6w do proponowanego porza^dku obrad nie zgloszono.

Przewodniczacy poddai pod glosowanie porzajdek obrad.
Zajego przyj$ciem glosowalo 12 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuja^cych si$ -
nie bylo. Porzajdek obrad zostal przyj$ty przy 12 glosach za .

Realizujqc pkt 3 porz^dku obrad Przewodniczqcy poddal pod gtosowanie przyj^cie
protokolu z obrad VII Sesji.

Poinformowal, ze protok61 byl wylozony w biurze rady i nie zgloszono do nich uwag.
Zapytat czy radni chcaJe zglosic. Uwag nie zgloszono.

Przewodnicza_cy poddal pod g!osowanie przyj^cie protokot6w z obrad VII Sesji Rady Gminy
Kolbiel.
Za jego przyj$ciem glosowalo 12 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, glos6w
wstrzymuja_cych si? - nie bylo. Protok61 z obrad VII Sesji Rady Gminy Koibie! zostal
przyj^ty przy 12 glosach za.

Przybywajq,Radni Pan Aleksander Lorens i Pan Dariusz Sok6L Stan radnych, 14 radnych.

Realizuj^c pkt 4 por/adku obrad przyst^piono do podj^cia uchwal.

Wiceprzewodnicza^cy Rady Pan Kazimierz Urbaniak odczytal uchwal? Nr VIII/36/2011
w sprawie: zmian w budzecie na rok 2011.

Uzasadnienie do projektu uchwaty przedstawila Skarbnik Gminy Pani Hanna Michalska.

Radny Pan Anatol Tkacz stwierdzil, ze w projekcie uchwaly proponowane jest wprowadzenie
nowego zadania inwestycyjnego do budzetu na 2011 rok. Poprosil o okreslenie kosztu
catkowitego realizacji tego zadania. Stwierdzil, ze istnieje koniecznosc zmiany planowanego
w uchwale budzetowej na 2011 rok planowanego deficytu, okreslonego w $ 2 ust. 1 tejze
uchwaly.
Uznal za celowe aby w konsekwencji ograniczenia srodk6w na remont ulic w Kolbieli:
Kilinskiego, Piaskowej i Zamojskiego; pozostala^ na to zadanie kwot? przesuna^c na biezq,ce
utrzymanie dr6g.

Skarbnik Gminy Pani Hanna Michalska stwierdzila, ze deficyt po zaproponowanych
zmianach zadluzenia Gminy uwidoczniony zostal w zala^czniku nr 4 do projektu uchwaty.

Radny Pan Anatol Tkacz nie podzielil stanowiska Skarbnik Gminy w sprawie zobrazowania
deficytu.

Skarbnik Gminy Pani Hanna Michalska stwierdzila, ze projekt uchwaly zostal w zakresie
zmiany deficytu skonsultowany z Regionalna^ Izba^ Obrachunkow^. RIO stwierdzito, ze
wystarczajajsejest uwidocznienie deficytu w zalajszniku o przychodach i rozchodach budzetu.



Zwr6cila tez uwag$, ze powi$kszony deficyt jest widoczny takze w zalajczniku nr 1 do
projektu uchwaly.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta stwierdzi!, ze projekt przedmiotowej uchwaly stal si?
powodem zwolania sesji na jego wniosek. Wojew6dzki Fundusz Ochrony Srodowiska i
Gospodarki Wodnej dysponuje srodkami na pozyczki, z kt6rych mozliwe jest pokrycie
koszt6w budowy sieci kanalizacyjnej i wodociqgowej dla teren6w scalonych w Kolbieli.
Poinformowal, ze kosztorysowa kwota tego zdania to 878.000 zl. Gmina musi posiadac 30 %
srodk6w aby wystapic o pozyczk? w wysokosci pozostalych 70 % koszt6w inwestycji.

Radny Pan Anatol Tkacz zapytal czy budowa sieci kanalizacyjnej i wodocia^owej dla teren6w
scalonych w Kolbieli ma zostac zrealizowana w calosci w bieza^cym roku oraz uzytkowanie
tej infrastruktury przez okolo 10 gospodarstw domowych pokryje kosztyjej budowy 7

W6jt Gminy Pan Adam Budyta stwierdzil, ze budowa sieci kanalizacyjnej i wodoci^gowej dla
teren6w scalonych w Kolbieli ma zostac zrealizowana w calosci w biezajsym roku jesli
zostana^pozyskane na ten cel srodki. Stwierdzil, ze uzytkowanie tej infrastruktury przez okolo
10 gospodarstw domowych nie pokryje kosztyjej budowy.

Radny Pan Kazimierz Urbaniak stwierdzil, ze rozumie istotne znaczenie zapewnienie
infrastruktury na terenach przeznaczonych do zabudowy mieszkaniowej. Jednak zmiany w
wydatkach majaj:kowych na 2011 rok powinny byc glosowane. Stwierdzil, ze projekt uchwaly
posr6d wydatk6w inwestycyjnych nie zawiera srodk6w na zadanie - remont dr6g w
Sufczynie i Gadce.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta stwierdzil, ze proponuje zaciajma_c pozyczk? na budow? sieci
kanalizacyjnej i wodoci^gowej dla teren6w scalonych w Kolbieli , aby wzorem innych
samorzajd6w uniknaj6 zglaszanych przez rzajd propozycji ograniczen w ich zad!uzaniu si$ w
roku2012.
Srodki na remont drogi w Gadce nie zostaly przesuni^te na powyzsze zadanie, zostaly one
wykorzystane na remont drogi w Sufczynie co wyniklo ze wzrostu cen.

Zast%pca W6jta Pani Ewa Mazek stwierdzila, ze W6jt Gminy wydaje zaswiadczenia o
mozliwosci podla_czenia si^ danego planowanego domu mieszkalnego do wodoci^gu i
kanalizacji. Na terenach scalonych w Kolbieli sq. juz domy do kt6rych wprowadzaja^ si?
mieszkancy. Zwr6cila uwag^, ze nie ma w gminie teren6w pod budownictwo gdzie nie istniej
fizyczna mozliwosc podlajczenia si? do wodocia^u. Wyrazila przekonanie, ze warunki
pozyczki sq,korzystne i nalezy uszanowac determinacj? mieszkaric6w zglaszajajsych potrzeb?
budowy przedmiotowej infrastruktury zar6wno na sesji radyjak i pisemnie.

Radny Pan Kazimierz Urbaniak stwierdzil, ze podziela przekonanie o koniecznosci budowy
sieci wodoci^gowej i kanalizacyjnej dla teren6w scalonych w Kolbieli. Ma jednak obiekcje
co do przeniesienia na ten cel 300.000 zl ze srodk6w na remonty ulic w Kolbieli. Zwr6cil
uwag$, ze deklaracja zapewnienia dost^pu do przedmiotowej infrastruktury nie okresla
terminu przyl^czenia. Tymczasem infrastruktura dla teren6w scalonych w Kotbieli ma
powstac w tempie nadzwyczajnym.

Radny Pan Michal Zelazo zapytal czy srodki z proponowanej pozyczki na budow$ sieci
wodocia^gowej i kanalizacyjnej dla teren6w scalonych w Kolbieli moga^ zostac r6wniez
przeznaczone takze na budow$ sieci kanalizacyjnej Bork6w - Rudno - Rudzienko.

Zastej)ca W6jta Pani Ewa Mazek stwierdzila, ze siec kanalizacyjna dla teren6w scalonych
powstanie na podstawie odr^bnego pozwolenia na budow$, zatem nie ma zwi^zku z siecia_



Bork6w - Rudno - Rudzienko. Poinformowala, ze dla sieci kanalizacyjnej dla teren6w
scaIonych uzyskano pozwolenie na przejscie pod droga_krajowa^nr50.

Radny Pan Michal Zelazo zapytal czy przejscie pod droga krajow^ nr 50 na potrzeby sieci
kanalizacyjnej dla teren6w scalonych w Kotbieli jest drogie.

Zast%pca W6jta Pani Ewa Mazek stwierdzila, ze przejscie pod droga krajowa^ nr 50 na
potrzeby sieci kanalizacyjnej dla teren6w scalonych w Kolbieli nie jest drogie. Drogie jest
natomiast potozenie nakladki na drodze powiatowej w Rudnie po polozeniu w niej sieci
kanalizacyjnej.

Radny Pan Michal Mazurek zapytal czy pozyczka na sfmansowanie budowy sieci
kanalizacyjnej dla teren6w scalonych w Kolbieli przesunie w czasie i jaki to b$dzie czas,
budow? sieci kanalizacyjnej Bork6w - Rudno - Rudzienko.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta stwierdzil, ze budowa sieci kanalizacyjnej dla teren6w
scalonych w Kolbieli nie ma zwia^ku z fmansowaniem budowy sieci kanalizacyjnej Bork6w
- Rudno - Rudzienko.

Przystaj)iono do glosowania nad uchwal^Nr VIII/36/2011 w sprawie:
zmian w budzecie na rok 2011.
Za przyj$ciem uchwaly glosowalo 13 radnych, glos6w przeciw - nie byto, 1 radny wstrzymat
si? od glosu. Uchwal$ Nr VIII/36/2011 przyje^o przy 13 glosach za.

Wiceprzewodnicza^cy Rady Pan Kazimierz Urbaniak odczyta! uchwal? Nr VIII/37/2011 w
sprawie:zmianwWieloletniej PrognozieFinansowej GminyKolbielnalata 20ll-2017.

Uzasadnienie do projektu uchwaly przedstawila Skarbnik Gminy Pani Hanna Michalska.

Radny Pan Anatol Tkacz stwierdzil, ze w zat^czniku Nr 1 do uchwaty budzetowej niekt6re
dane sa_ niepotrzebne np. wykonanie planu budzetowego za III kwartal 2010 r. Nalezy
zaktualizowac te dane w sytuacji kiedy znanejest wykonanie budzetu za caty rok 2010.

Skarbnik Gminy Pani Hanna Michalska stwierdzila, ze dane o wykonaniu budzetu za 2010
rok nie moga,ulec zmianie. Taki wygla_d zala_cznika narzuca Regionalna Izba Obrachunkowa
i wynika to z obowiajzujq,cych przepis6w.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch poprosil o zadawanie pytari dotycza^cych projektu
uchwaly.
Innych pytan nie zgloszono.

Przewodniczqcy poddal pod glosowanie uchwal? Nr VIII/37/2011 w sprawie:
zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Kolbiel na lata 2011-2017.
Za glosowalo 14 radnych, glos6w przeciw - nie byto, wstrzymuja^cych si? - nie bylo.
Uchwata Nr VIII/37/2011 zostala przyj$ta przy 14 glosach za.

Wiceprzewodniczajcy Rady Pan Janusz Olszewski odczytat uchwal? Nr VIII/38/2011 w
sprawie: zaciajmi$cia pozyczki dlugoterminowej z Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony
Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie.



Skarbnik Gminy Pani Hanna Michalska poinformowala, ze wniosek o pozyczk$ musi zostac
zlozony do 31 maja, a proponowana uchwalajest wymaganym zala^cznikiem do tego wniosku

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch poprosil o zadawanie pytari dotycza_cych projektu
uchwaty.

Radny Pan Anatol Tkacz zapytal na ile zaplanowano wplywy z podatku od nieruchomosci,
kt6re maja_sfmansowac splate^ przedmiotowej pozyczki.

Skarbnik Gminy Pani Hanna Michalska stwierdzila, ze jest to kwota ponad 2.000.000 zl.

Przewodniczqcy poddal pod glosowanie uchwal$ Nr VIII/38/2011 w sprawie:
zacia_gni$cia pozyczki dlugoterminowej z Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska
i Gospodarki Wodnej w Warszawie.
Za glosowalo 12 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, 2 radnych wstrzymujajsych si$ od glosu.
Uchwala Nr VIII/38/2011 zostata przyj^ta przy 12 glosach za.

Wiceprzewodniczacy Rady Pan Kazimierz Urbaniak odczytal uchwal? Nr VIII/39/2011 w
sprawie: wyrazenia zgody na zbycie w formie przetargowej nieruchomosci gruntowej nr 82
o pow. 2800 m polozonej w miejscowosci WJadzin, stanowia^cej wlasnosc Gminy Kolbiel.

Zast%pca W6jta Pani Ewa Mazek stwierdzila, ze przedmiotowa dzialka nie jest bardzo
atrakcyjna,jestjednak zainteresowaniejej zakupem.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch poprosil o zadawanie pytafi dotycz^cych projektu
uchwaly.
Pytan nie zgtoszono.

Przewodnicza_cy poddal pod glosowanie uchwal? Nr VIII/39/2011 w sprawie:
wyrazenia zgody na zbycie w formie przetargowej nieruchomosci gruntowej nr 82 o pow.
2800 m^ polozonej w miejscowosci Wladzin, stanowiacej wlasnosc Gminy Kolbiel.
Za glosowalo 14 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuja_cych si? - nie bylo.
Uchwala Nr VIII/39/2011 zostala przyj$ta przy 14 glosach za.

Wiceprzewodniczajcy Rady Pan Janusz Olszewski odczytal uchwal$ Nr VIII/40/2011 w
sprawie: wyrazenia zgody na zbycie w formie przetargowej nieruchomosci gruntowej nr 77 o
pow. 1.6800 m^ polozonej w miejscowosci Wladzin, stanowi^cej wlasnosc Gminy Kolbiel

Zaste_pca W6jta Pani Ewa Mazek stwierdzila, ze przedmiotowa dzialka nie jest bardzo
atrakcyjna,jestjednakzainteresowaniejej zakupem.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch poprosil o zadawanie pytah dotyczajcych projektu
uchwaly.
Pytah nie zgloszono.

Przewodniczqcy poddal pod glosowanie uchwal$ Nr VIII/40/2011 w sprawie:
wyrazenia zgody na zbycie w formie przetargowej nieruchomosci gruntowej nr 77 o pow.
1.6800 m^ polozonej w miejscowosci Wladzin, stanowi^cej wlasnosc Gminy Kolbiel.
Za glosowalo 14 radnych, glos6w przeciw - nie byto, wstrzymuj^cych si^ - nie bylo.
Uchwala Nr VIII/40/2011 zostala przyj^ta przy 14 glosach za.



Przewodniczacy odczytal uchwale^ Nr VIII/41/201 1 w sprawie:
wyrazenia zgody na zbycie w formie przetargowej nieruchomosci gruntowej nr 406/20
o pow. 803 m^ polozonej w miejscowosci Kolbiel, stanowiajcej wlasnosc Gminy Kolbiel.

Zaste_pca W6jta Pani Ewa Mazek stwierdzila, ze radni zapoznali si? z uzasadnieniem do
projektu uchwaly. Poinformowala, ze budynek na przedmiotowej dzialce zajmowany jest
aktualnie przez pracownik6w firmy budujq,cej kanalizacj$. Zwr6cila uwag$, ze kwota 300.000
zt przeznaczona w budzecie na projekt rozbudowy budynku szkoly podstawowej w Kolbieli
jest niewystarczaja^ca i srodki ze sprzedazy tejze dzialki zostana_przeznaczone na zwi$kszenie
zaplanowanych na rozbudow? wydatk6w.

Radny Pan Anatol Tkacz zapytal czy zostaly zebrane opinie mieszkahc6w co do sprzedazy tej
nieruchomosci i przeznaczeniajej na inne ceIe.
Zastej>ca W6jta Pani Ewa Mazek stwierdzila, ze nie ma opinii mieszkaric6w w sprawie
przedmiotowej sprzedazy. Dzialka ta polozona przy ul. Nauczycielskiej jako jedyna nie
zostala sprzedana l%cznie z innymi nieruchomosciami zamieszkiwanymi przez nauczycieli,
jednoczesnie nikt nie posiada szczeg61nych praw do jej zakupu .

Przewodnicza^cy poddal pod glosowanie uchwal? Nr VIII/41/201 1 w sprawie:
wyrazenia zgody na zbycie w formie przetargowej nieruchomosci gruntowej nr 406/20
o pow. 803 m^ potozonej w miejscowosci Kolbiel, stanowi^cej wlasnosc Gminy Koibiel.
Za glosowalo 14 radnych, glos6w przeciw - nie byto, wstrzymuja^cych si? - nie bylo.
UchwaJa Nr VIII/41/201 1 zostata przyj^ta przy 14 glosach za.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta stwierdzil, ze rozbudowa budynku szkoly podstawowej w
Kotbieli umozliwi przyj^cie wszystkich 3 i 4 latk6w do przedszkola. Wyrazit przekonanie, ze
warto stuchac opinii mieszkahc6w, ale to w6jt i rada gminy musza^ szukac srodk6w na
zadania inwestycyjne.

Przewodnicza^cy odczytat uchwate^ Nr VIII/42/2011 w sprawie:
zmiany uchwaly Nr VI/28/2011 Rady Gminy Kolbiel z dnia 31 marca 2011 r. w sprawie:
uchwalenia Programu wsp61pracy Gminy Kolbiel z organizacjami Pozarza.dowymi oraz
podmiotami prowadza^cymi dzialalnosc pozytku publicznego na 2011 r.

Zast$pca W6jta Pani Ewa Mazek stwierdzila, ze projekt uchwaly jest wynikiem uwag
zgloszonych przez nadz6r prawny wojewody o koniecznosci zawarcia w programie przebiegu
jego konsultacji. Uzasadnienie do uchwaly w sprawie programu zawieralo informacj? na ten
temat.

Przewodnicza^cy poddal pod glosowanie uchwal$ Nr VIII/42/2011 w sprawie:
zmiany uchwaly Nr VI/28/2011 Rady Gminy Kolbiel z dnia 31 marca 2011 r. w sprawie:
uchwalenia Programu wsp61pracy Gminy Kolbiel z organizacjami Pozarzq,dowymi oraz
podmiotami prowadzajsymi dzialalnosc pozytku publicznego na 2011 r.
Za glosowalo 14 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymujq,cych si? - nie bylo.
Uchwala Nr VIII/42/2011 zostala przyjeJa przy 14 glosach za.

Wiceprzewodnicza_cy Rady Pan Kazimierz Urbaniak odczytal uchwal? Nr VIII/43/2011
wsprawie:zmianyuchwatyNrVI/29/2011 RadyGminyKolbiel zdnia31 marca2011 r.
w sprawie: ustalenia wysokosci oplat za swiadczenia udzielane przez Gminne Przedszkole
w Kolbieli.



Zast%pca W6jta Pani Ewa Mazek stwierdzila, ze projekt uchwaly jest wynikiem uwag
zgloszonych przez nadz6r prawny wojewody.

Przewodniczajzy poddal pod glosowanie uchwal^ Nr VIII/43/2011 w sprawie:
zmiany uchwaly Nr VI/29/2011 Rady Gminy Kolbiel z dnia 31 marca 2011 r. w sprawie:
ustalenia wysokosci oplat za swiadczenia udzielane przez Gminne Przedszkole w Kolbieli.
Za glosowalo 14 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymujajcych sie^ - nie bylo.
Uchwala Nr VIII/42/2011 zostala przyj$ta przy 14 gfosach za.

Pkt 4 i 5 j>orzqclku obrad - zapytania, interpelacje, wolne wnioski, odpowiedzi
na zapytania i interpelacje.

Radny Pan Anatol Tkacz powr6cil do kwestii, kt6rq. poruszal juz na wczesniejszej sesji.
Ponownie wyrazil swoje przekonanie o koniecznosc zorganizowania szkolenia dla radnych w
zakresie budzetu gminy i funkcjonowania rady gminy jako organu w tym w ramach
stosunk6w z w6jtem np. w miesiqcu wrzesniu lub pazdzierniku.
Poprosil takze o przekazywanie radnym uwag nadzoru prawnego wojewody.

Zast$pca W6jta Pani Ewa Mazek poinformowala, ze pracownicy nadzoru prawnego
wojewody kontaktowali si$ z nia^w sprawie uwag do uchwaJjedynie telefonicznie.

Radny Pan Piotr Pacek zapytal co dzieje si? w sprawie projektu uchwaly w sprawie
powolania doraznej Komisji rady gminy, zgloszonego przez Klub Radnych Rozwojowa i
Przyjazna Gmina w lutym.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch stwierdzii, ze na ostatniej sesji procedowany byl
projekt uchwaly w przedmiotowej sprawie, jednak nie zglosil si$ ch$tny do obj^cia funkcji
przewodnicza^cego doraznej Komisji. Stwierdzil, ze jesli do niego lub biura rady zglosza^ si?
radni ch^tni do obje_cia funkcji przewodnicza^cego i czlonk6w takiej Komisji to projekt
uchwaly w przedmiotowej sprawie zostanie wprowadzony do porza,dku najblizszej sesji.
Odnosnie projektu Klubu radnych Przyjazna i Rozwojowa Gmina stwierdzil, ze jest on
bezprzedmiotowy, gdyzjest nowy projekt uchwaly w tej sprawie.

Radny Pan Piotr Pacek zapytal co dzieje si$ w sprawie ulozenia kostki brukowej po
podt%czeniu kanalizacji na ulicy Parkowej o czym rozmawial z Zastepca^ W6jta, od kt6rej to
rozmowy minajjuz tydzien.

Zastej)ca W6jta Pani Ewa Mazek stwierdzila, ze firma miala polozyc kostk$ na ulicy
Parkowej. Zwr6cila uwag$, ze nalezalo jq. wczesniej poinformowac o nie zalatwieniu tej
sprawy. Stwierdzila, ze ponownie poprosi firm$ o ulozenie kostki brukowej na ulicy
Parkowej. Poprosita o telefon jesli firma ponownie nie zrealizuje w przedmiotowej sprawie
swojego

Przewodnicza^cy podzieJtowal wszystkim za przybycie i zamknaj obrady V Sesji Rady Gminy
Kolbielogodzinie 17^.



Do protokotu dotaczono:

1. List$ obecnosci radnych.

2. Liste^ obecnosci sohys6w.

Na tym protok61 zakonczono.

PRZEWODNICZACY

Protokotowal: [ / l l l^HK^x

WaldemarKloch
Pawel Calka


